



PHILIPPE LABORIE

Head of airport operation division // Directeur des opérations aéroportuaires

GROUPE ADP



GROUPE ADP Philippe Laborie has held several positions in Groupe ADP: he has been manager of CDG airport's Terminal 1, then head of the airport's baggage process business unit. He is currently in charge of the Airport Operation divisions, which coordinates the three airports of Paris: CDG, Orly and Le Bourget. He has been involved in the development of real-time supervision for a few key airport processes.

Philippe Laborie a exercé plusieurs missions dans le Groupe ADP: il a été responsable du Terminal 1 de CDG, puis à la tête de l'unité opérationnelle "process bagages" de l'aéroport. Il est actuellement directeur des opérations aéroportuaires, à la tête d'une division qui coordonne l'exploitation des trois aéroports de Paris: CDG, Orly et le Bourget. Il a participé au développement de supervisions temps réel pour plusieurs processus aéroportuaires essentiels.